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MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 
 

 
 
 
 
 
 

ZÁPISNICA 
z 31. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa  29. júna 2021  
 
 
PRÍTOMNÍ   
 
VOLEBNÝ OBVOD č. 1 
HAŠAN Milan, Ing, BARAN Miroslav, Ing., KUPEC Pavol, Ing. arch., OBERNAUER 
Július, AMBROS Pavel, Mgr. 
 
 
VOLEBNÝ OBVOD č. 2 
PALOVČÍK Milan, ŠTUGNEROVÁ Ľubica,Bc.MA.,STRMEŇ Vladimír, Ing., MARUŠKIN 
Ján 
 
 
VOLEBNÝ OBVOD č. 3 
TOKÁR Jozef, FAŠANG Miroslav, Ing., SCHMIDT Róbert, RIDZOŇ Martin, Doc.,Ing. 
PhD., STRUHÁR Daniel, Mgr.,  
 
 
VOLEBNÝ OBVOD č. 4 
MARCINEK Martin 
 
 
OSPRAVEDLNENÍ 
JUHANIAK Martin, Mgr KRÁLIK Ján, Ing. arch., BARANČOK Andrej, Mgr., 
DZURMANOVÁ Petra, PhDr.,PhD., IANECSKO Stefan Arin, MUDr. 
 
 
NEOSPRAVEDLNENÁ 
SKAČANOVÁ Eva, Mgr. 
 
Rokovanie viedol: 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 
 
 
 

Číslo spisu Brezno 
MsÚ-2021/11772 12.07.2021 
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K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s § 13 ods. 4 pís. a) zákona č. 369/1990 Z. z. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, otváram 31. pracovné zasadnutie MsZ 
mesta Brezna konané vo volebnom období 2018 – 2022. Dnešné zasadnutie MsZ bolo 
zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 Zákona o obecnom zriadení a boli naň pozvaní 
všetci poslanci MsZ s platným mandátom. Z 21 poslancov je prítomných 11 poslancov, preto 
vyhlasujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 
rokovania sa ospravedlnili pani poslankyňa Dzurmanová, pán zástupca Juhaniak, pán 
poslanec Barančok, pán zástupca Králik, pán poslanec Ianecsko, neskorší príchod ohlásil pán 
poslanec Palovčík. Ešte sa ospravedlnili pán poslanec Ridzoň a tiež z dnešného zasadnutia 
vopred vám avizujem pán generálny riaditeľ Sorbický za vodárne a tiež pani hlavná 
kontrolórka. Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní MsZ privítal predovšetkým vás, 
poslancov MsZ, pani prednostku MsÚ, vedúcich odborov, riaditeľa príspevkovej organizácie, 
zástupcov médií, prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna  
Vážené poslankyne, vážení poslanci, týmto považujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za 
otvorené.  
 
 
K bodu 2/ Skúška hlasovacieho zariadenia      
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Skúsme hlasovanie ZA. Ďakujem. Hlasovanie PROTI. Ďakujem. A hlasovanie ZDRŽAL SA. 
Ďakujem. 
 
 
K bodu 3/ Procedurálne otázky        
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Prešli by sme k procedurálnym otázkam, k schváleniu programu rokovania. Program 
rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem 
tieto zmeny a doplnky. Stiahnuť bod 6.5. – Žiadosť Romana Medveďa bytom Brezno, 
o odkúpenie pozemkov nachádzajúcich sa v lokalite Mazorníkovo na Potočnej ulici. A to sme 
si povedali včera na pracovnom stretnutí, z akých dôvodov. Potom doplniť bod 11.3 – 
Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou Brezno, n.o. 
Ostatné body prečíslovať. A doplniť bod 11.6. – Podanie žiadosti o NFP na realizáciu 
projektu Občianska poriadková služba v Brezne č. 3. Má ešte niekto pripomienky alebo 
doplnky k navrhovanému programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať. Kto je ZA, aby 
sa dnešné zasadnutie riadilo programom aj s uvedenými zmenami a doplnkami? Nech sa páči, 
kolegyne, kolegovia, hlasujte.  
 
Hlasovanie: Z 12 prítomných 12 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 
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Poslanci rokovali podľa nasledovného programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

2. Skúška hlasovacieho zariadenia 
 

3. Procedurálne otázky 
 

4. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15.06.2021 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 
Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno  
 

5. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN-05/2016 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi v meste Brezno v znení  VZN-02/2017 a  
VZN-06/2018 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor životného prostredia a stavebného poriadku Mestského úradu Brezno, 

zastúpený vedúcim odboru  Ing. Petrom Tichým 
 

6. Majetkové záležitosti 
6.1 Odkúpenie pozemku na Staničnej ulici v Brezne od Banskobystrického 

samosprávneho kraja do vlastníctva mesta 
 

6.2 Žiadosť spoločnosti  DSK Real s.r.o. o  odkúpenie pozemku, Štvrť L. 
Novomeského v Brezne  
Predkladá:  JUDr. Iveta Biela, Odbor právny a majetkový Mestského úradu  
Spracoval:  Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno  

 
6.3 Odkúpenie  bytu č. 10 nachádzajúceho sa na 2 p. v bytovom   dome súpisné  číslo: 

1789, na Mládežníckej ulici č. 6  v Brezne,  od predávajúceho - Nataša  
Gábrišová, bytom  Brezno  

  
6.4. Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno  č. 9/2020 zo dňa  

12.02.2020 
 
6.6 Žiadosť Silvie Eremiášovej o poskytnutie jednoizbového nájomného bytu na 

Hlavine 2105/15 
 

6.7. Žiadosť Milana Celana o nájom nehnuteľného majetku mesta Brezna – 1-izbový 
byt v Brezne na ul. Štvrť Ladislava Novomestského 1230/8A, byt č. 7 

 
6.8. Schválenie uzatvorenia zmluvy o zriadení vecného bremena medzi mestom 

Brezno ako oprávneným z vecného bremená  a   Nemocnicou s poliklinikou 
Brezno, n.o., ako povinným  z vecného bremena 
Predkladá:  Mgr. Vladimír Šiška, Odbor právny a majetkový Mestského úradu  
Spracoval:  Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 

 
     6.9 Vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezno v správe Technických služieb   

Brezno za prebytočný, schválenie  výpožičky pre Futbalový klub Brezno 
Predkladá: Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 
Spracoval: Ing. Iveta Purgátová, ekonómka TS Brezno 
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7. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia OOCR Región Horehronie 

a združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2020 
Predkladá: Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, výkonný riaditeľ OOCR Región Horehronie 
Spracoval: Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, výkonný riaditeľ OOCR Región Horehronie 

  
 

8. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia Stredoslovenskej vodárenskej 
spoločnosti a.s. za rok 2020 
Predkladá: Ing.. Vladimír Svrbický, predseda Predstavenstva StVS a.s., Banská Bystrica 
Spracoval: Ing.. Vladimír Svrbický, predseda Predstavenstva StVS a.s., Banská Bystrica 

 
 

9. Informatívna správa o činnosti  Združenia obcí EKOLÓG za rok  2020 
 Predkladá: Ing. František Budovec, predseda Predstavenstva Združenia obcí EKOLÓG 
 Spracoval: Mgr. Branislav Čecho, výkonný riaditeľ Združenia obcí EKOLÓG 

 
 

10. Informatívna správa o činnosti spoločnosti SEKOLÓG s.r.o. Brezno za rok 2020 
  Predkladá: Mgr. Branislav Čecho, konateľ Sekológ, s.r.o. 
  Spracoval: Mgr. Branislav Čecho, konateľ Sekológ, s.r.o. 

 
11. Rôzne 

11.1 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2021 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený  

vedúcou odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 
 

11.2 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2021 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený  

vedúcou odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 
 

11.3 Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou 
Brezno, n.o. 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený  

vedúcou odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 
 
11.4 Návrh zápisu do Kroniky mesta Brezna za rok 2020 

Predkladá: PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 
Spracoval: PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 
 

11.5 Konanie vo veci porušenia povinnosti podľa ústavného  zákona č. 357/2004 
Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 
v znení neskorších predpisov - poslanec MsZ Ján Maruškin 
Predkladá: Ing. Vladimír Strmeň, predseda komisie pre ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov 
 
11.6. Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu 

„Občianska poriadková služba v Brezne – III.“ 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor riadenia projektov Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou 

odboru Mgr. Miladou Medveďovou 
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11.7 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta 
Brezna o činnosti komisií 

 
12. Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej 

organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto 
Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom 
a náčelníka mestskej polície 

 
13. Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 
14. Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie. So zreteľom na prerokované správy odporúčam 
MsZ zvoliť návrhovú komisiu v zložení pán poslanec Ambros, pán poslanec Baran a pán 
poslanec Obernauer. Má niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Keď 
nie, dávam hlasovať. Kto je ZA, aby návrhová komisia pracovala v uvedenom zložení?  
 
Hlasovanie: Z 12 prítomných 12 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov MsZ, pána poslanca 
Struhára a pána poslanca Fašanga. Zapísaním uznesení a vypracovaním zápisnice poverujem 
pani Mgr. Janku Štulrajterovú, asistentku prednostky MsÚ. Tiež vás informujem o podpise 
zápisnice zo zasadnutia MsZ zo dňa 26.05.2021, kde boli určení pán poslanec Palovčík a pán 
poslanec Schmidt, ktorý zápisnicu podpísali bez výhrad.    
 
 
K bodu 4/ 
Správa o plnení uznesení MsZ mesta Brezna k 15.06.2021    
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Materiál predkladá pani prednostka MsÚ, Mgr. Zuzana Ďurišová. Materiál spracoval útvar 
prednostky. Nech sa páči, pani prednostka, uviesť materiál.  
 
Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka mesta Brezna 
Dobrý deň, vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor. Týmto vám predkladám správu 
o plnení uznesení MsZ k 15.06.2021, v ktorej konštatujem, že 19 uznesení bolo splnených 
a vypúšťame ich zo sledovania a 5 uznesení, tie sme zrušili na minulom MsZ a tak isto ich 
vypúšťame zo sledovania. To je všetko z mojej strany.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
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Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 15.06.2021 
 
II/ Konštatuje, že 

1. Uznesenie č. 71/2019 zo dňa 15.05.2019 
2. Uznesenie č. 18/2020 zo dňa 12.02.2020 
3. Uznesenie č. 121/2020 zo dňa 05.08.2020 
4. Uznesenie č. 238/2020 zo dňa 31.12.2020 
5. Uznesenie č. 176/2020 zo dňa 04.11.2020 
6. Uznesenie č. 208/2020 zo dňa 15.12.2020 
7. Uznesenie č.    6/2021 zo dňa 17.02.2021 
8. Uznesenie č.  29/2021 zo dňa 14.04.2021 
9. Uznesenie č.  35/2021 zo dňa 14.04.2021 
10. Uznesenie č.  36/2021 zo dňa 14.04.2021 
11. Uznesenie č.  44/2021 zo dňa 14.04.2021 
12. Uznesenie č.  50/2021 zo dňa 14.04.2021 
13. Uznesenie č.  56/2021 zo dňa 26.05.2021 
14. Uznesenie č.  60/2021 zo dňa 26.05.2021 
15. Uznesenie č.  63/2021 zo dňa 26.05.2021 
16. Uznesenie č.  75/2021 zo dňa 26.05.2021 
17. Uznesenie č.  86/2021 zo dňa 26.05.2021 
18. Uznesenie č.  95/2021 zo dňa 26.05.2021 
19. Uznesenie č.  96/2021 zo dňa 26.05.2021 

 
boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

 
  a 
 

1. Uznesenie č. 215/2019 z 11.12.2019 
2. Uznesenie č. 144/2020 zo 16.09.2020 
3. Uznesenie č. 152/2020 zo 16.09.2020 
4. Uznesenie č. 187/2020 zo 04.11.2020 
5. Uznesenie č.  31/2021 zo dňa 14.04.2021 

 
boli zrušené na zasadnutí MsZ  26.05.2021 a vypúšťa ich zo sledovania 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 
doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Z 12 prítomných 12 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 
 
    
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  98/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
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K bodu 5/ 
Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 5/2016 o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi v meste Brezno 
v znení VZN č. 6/2018          
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval odbor životného prostredia zastúpený pánom vedúcim. Nech sa 
páči, pán vedúci, uviesť materiál.  
 
Ing. Peter Tichý, vedúci odboru životného prostredia 
Takže dôvodom tejto zmeny je novela zákona o odpadoch, ktorá bola vlastne od 01.01.2021, 
ktorá ukladá povinnosť zabezpečiť zavedenie, vykonávanie triedeného zberu biologicky 
rozložiteľného kuchynského odpadu. Uvedená povinnosť bola zmenená od 01.07.2021 
z dôvodu pandémie. Vlastne tieto VZN sa menia VZN č. 06/2018, mení sa prevádzkový čas 
zatiaľ fungujúcej kompostárne z pôvodného od 7 do 17 na nový čas od 7 do 13 hod. 
V druhom bode sa toto isté VZN 06/2018 vypúšťa, čiže mesto nevykoná zber odpadu 
katalógové č. 200 108 z dôvodu, že min. 50% obyvateľstva realizuje vlastné kompostovanie 
tohto druhu odpadu. V bode 3 sa mení časové obdobie zberu, tzn. pôvodne bolo v mesiacoch 
marec až máj. Po novom bude, že zber bude vykonávaný vlastne v mesiacoch marec až 
október bežného kalendárneho roka vo veľkoobjemových kontajneroch, ktoré sú umiestnené 
pri sadoch a parkoch na Hronskej ulici. Z bodu vo VZN č. 5/2016 sa v § 16 bod 9 vypúšťa: 
Mesto nezavádza a nezabezpečuje vykonávanie triedeného zberu komunálnych odpadov pre 
biologicky rozložiteľný komunálny kuchynský odpad pre domácnosti, a to z dôvodu, že je to 
pre mesto ekonomicky neúnosné, pretože náklady na nakladanie s týmto biologicky 
rozložiteľným kuchynským odpadom nemožno pokryť ani pri určení miestneho poplatku vo 
výške 50% zo zákonom ustanovenej hornej hranice sadzby miestneho poplatku. Nahrádza sa 
to teda nasledovne. Body 9.1, 9.2, 9.3, 9.5, 9.6, 9.7, 9.8 až 9.9, kde je vlastne mesto 
zodpovedá za zavedenie a vykonávanie zberu biologicky rozložiteľného kuchynského 
odpadu, to je to katalógové č. 200 108. Potom tu máme, že ktorý vlastne zber z domácností 
bude ukladaný do hnedých zberných nádob v stojiskách. Potom je tu povedané, že čo je 
nevhodné a nepatriace. Ďalej máme, že zber, prepravu a ďalšie nakladanie s biologicky 
rozložiteľným odpadom môže vykonávať len subjekt, ktorý spĺňa legislatívne a technické 
podmienky v zmysle zákona o odpadoch. Ďalej, že mesto zabezpečuje vykonávanie zberu 
prostredníctvom oprávnenej osoby. Pôvodcovia, držitelia biologicky rozložiteľného. Toto je 
v podstate všetko, čím sa menia pôvodné VZN, menia a dopĺňajú.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne, stanovisko komisie máme?  
 
Ing. Miroslav Fašang, poslanec 
Prerokovali to komisie finančná aj komisia pre rozvoj. Obidve odporúčajú schváliť.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem pekne, Otváram rozpravu, nech sa páči. kolegyne, kolegovia. Ak nikto do 
rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
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Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 
 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 
ktorým sa mení a dopĺňaVZN-05/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a 
drobnými stavebnými odpadmi v meste Brezno v znení VZN-02/2017 a VZN-06/2018 
 

II/ Uznáša sa 
 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení   
v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna, ktorým 
sa mení a dopĺňa VZN -05/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 
stavebnými odpadmi v meste Brezno v znení VZN-02/2017 a VZN-06/2018 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 
 
Hlasovanie: Z 13 prítomných 13 ZA. Konštatujem, že návrh je schválený. 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  99/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
K bodu 6/ Majetkové záležitosti 
K bodu 6.1/ 
Odkúpenie pozemku na Staničnej ulici v Brezne od BBSK do vlastníctva mesta 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči, materiál uvedie pani doktorka Biela.  
 
JUDr. Iveta Biela, odbor právny a majetkový 
Príjemný dobrý deň, vážení prítomní. Prvý majetkový materiál je odkúpenie pozemku na 
Staničnej ulici od BBSK. BBSK vlastní pozemok E parcela 1506 o výmere 2 m2. Tento 
pozemok je lokalizovaný v križovatke na začiatku medzi Staničná križovatka s Briezenskou 
a Kuzmányiho ulicou. Je to pozemoček o výmere 2 m2. Je na grafických prílohách označený 
takou červenou farbou. Nachádza sa fyzicky pod chodníkom v ohybe smerom k malej stanici. 
Mesto má záujem nadobudnúť tento pozemok, pretože sa nachádza v plánovanej trase pod 
cyklotrasou Rohozná – Mýto pod Ďumbierom. Na toto je potrebné pozemok odkúpiť. BBSK 
už predaj schválila na svojom zasadnutí a je potrebné teda, aby jeho nadobudnutie schválilo 
MsZ naše. Kúpna cena bude predstavovať celkovú sumu 6 €. Keďže sa jedná o majetko-
právne vysporiadanie pozemku pod investičnou akciou mesta, všetky príslušné náklady uhradí 
mesto. Nadobudnutie nehnuteľného majetku schvaľuje zastupiteľstvo, preto je tento materiál 
predložený na zastupiteľstvo.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Komisiu poprosím.  
 
Ing. Miroslav Fašang, poslanec: všetky body aj komisia pre rozvoj aj finančná odporúča 
schváliť tak, ako sú pripravené.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
Chcem sa spýtať, či náhodou nemáme viac takýchto pozemkov, ktoré by sme chceli zobrať do 
vlastníctva v rámci BBSK, aby sme tu nemali každú  chvíľu nejaké 2 m2, či by sme to 
nevedeli nejako komplexne do budúcna nejak zabezpečiť, aby sme to.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Áno, my sme to riešili komplexne. My  sme mali asi dva roky dozadu, tam sme robili takú 
veľkú zámenu s BBSK. Tam sme vytipovali všetky pozemky, ktoré sme potrebovali v rámci 
našich investičných akcií a vtedy sme robili takú veľkú zámenu. Len asi si ešte alebo asi si 
nespomínate, ale to bola taká väčšia zámena. To sme mali už.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
Čiže v budúcnosti sa už nevyskytne nejaká taká.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Tak môže sa vyskytnúť, len to závisí od priebehu v podstate týchto stavieb a projektov, lebo 
pri cyklotrasách my nevieme, že kade bude priebeh stavby vopred a ako to navrhne 
projektant. A to sa v podstate stalo aj teraz a preto je tento materiál predložený, ale tie, čo sme 
vedeli, tak sme všetky riešili an bloc, ak ako hovoríš, ale určite je to lepšie takto riešiť. Ešte 
niekto ďalší? Ak nie, rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 
uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  
 
 I/        Berie na vedomie  
 
odkúpenie pozemku v k. ú. Brezno: 
parcela reg. E-KN č. 1506 - zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 2 m2 v k. ú. Brezno, obec Brezno, 
evidovaného v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV č. 1299  pre 
Banskobystrický samosprávny kraj,  v podiele 1/1,   do vlastníctva Mesta Brezno v celosti  za účelom majetko-
právneho vysporiadania pozemkov pod plánovanou stavbou „Cyklotrasa Rohozná - Mýto pod Ďumbierom“.  
  
II/ Schvaľuje 
 
v súlade s § 3 ods.1 pís. a) v spojení s § 4 ods. 2 platných Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
Brezno uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník v znení  
neskorších predpisov, medzi účastníkmi 

  
Predávajúci: 
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Názov:        Banskobystrický samosprávny kraj 
Sídlo:           Námestie SNP č. 23, 974 01 Banská Bystrica 
IČO:             37 828 100 
a 

Kupujúci:  

Názov:       Mesto Brezno 
Sídlo:          Námestie gen. M. R. Štefánika 1/1, 977 01 Brezno 
IČO:            00 313 319 

 
Predmet prevodu :  
 
pozemok 

• parcela reg. E-KN č.  1506 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2 m2 v k. ú. Brezno, obec 
Brezno, evidovaný v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV č. 
1299  pre Banskobystrický samosprávny kraj, v podiele 1/1.   

 
Kúpna cena:    3.- EUR/ m²  pozemku  
                           
Za podmienok:  
 
náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností bude znášať Mesto Brezno  
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 
 
Hlasovanie: Z 13 prítomných 13 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  100/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 6.2/ 
Žiadosť spoločnosti DSK Real o odkúpenie pozemku na ŠLN v Brezne  
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Materiál predkladá pani JUDr. Biela.  
 
JUDr. Iveta Biela, odbor právny a majetkový 
Spoločnosť DSK Real požiadala mesto o odpredaj C parcely 487/221, výmera 81 m2. Táto 
žiadosť tematicky súhlasí zo záležitosťou, ktorá bola schválená v apríli. Zámena pozemkov 
s mestom, kde mesto získalo 1 pozemok, DSK Real 3. Je potrebné vysporiadať ešte jednu 
parcelu. To je tá, ktorá je predmetom tejto žiadosti, s tým, že by sa jednalo o kúpnu zmluvu. 
Architektka súhlasí. Jedná sa vlastne o vysporiadanie pozemkov určených na výstavbu 
bytového domu na ulici ŠLN. Kúpna cena je navrhnutá tak, ako pri finančnom vysporiadaní 
u zámennej zmluvy 45,10 €/m2. Jednalo by sa o prevod s tzv. osobitným zreteľom, preto na 
schválenie je potrebná 3/5 väčšina všetkých poslancov. Z mojej strany všetko.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu, n ech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
 
Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 
Krátku otázočku. Predpokladám, že keď dali túto žiadosť, táto firma, že akceptovali to naše 
uznesenie, ktoré sme prijali naposledy.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Áno. Tak ako sme sa dohodli vtedy. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím, 
žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie  
 
Žiadosť spoločnosti DSK Real. s.r.o,  so sídlom  Agátova 3406/7A,  Bratislava - mestská časť Dúbravka 
841 01, IČO:  52 086 364, o odkúpenie pozemku  v k. ú. Brezno:  
 
• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 687/221 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 81 m2, vytvorená 

geometrickým plánom č. 00634808-021/2021, vyhotoveným Siman a Jorčík spol. s.r.o. dňa 27.01.2021, 
úradne overeným dňa 06.04.2021 pod č. 191/21, oddelením od parc. reg. C-KN č. 687/1, evidovanej 
v katastri nehnuteľností  na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV č. 2351, k. ú. Brezno,  
v podiele 1/1 pre  vlastníka: Mesto Brezno, Nám, gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, IČO: 
00 313 319. 

 
II/     Vyhlasuje pre účel  prevodu 
          nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 
 
• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 687/221 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 81 m2, vytvorená 

geometrickým plánom č. 00634808-021/2021, vyhotoveným Siman a Jorčík spol. s.r.o. dňa 27.01.2021, 
úradne overeným dňa 06.04.2021 pod č. 191/21, oddelením od parc. reg. C-KN č. 687/1, evidovanej 
v katastri nehnuteľností  na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV č. 2351, k. ú. Brezno,  
v podiele 1/1 pre  vlastníka: Mesto Brezno, Nám, gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, IČO: 
00 313 319. 

  
    za prebytočný.  
 
III/     Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
  
        podľa § 9a  ods.8 písm. e)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  a 
        § 28  ods. 1 pís. d) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 
 
        predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  
 
• novovytvorená parcela reg. C-KN č. 687/221 - zastavané plochy a nádvoria o výmere 81 m2, vytvorená 

geometrickým plánom č. 00634808-021/2021, vyhotoveným Siman a Jorčík spol. s.r.o. dňa 27.01.2021, 
úradne overeným dňa 06.04.2021 pod č. 191/21, oddelením od parc. reg. C-KN č. 687/1, evidovanej 
v katastri nehnuteľností  na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV č. 2351, k. ú. Brezno,  
v podiele 1/1 pre  vlastníka: Mesto Brezno, Nám, gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, IČO: 00 313 319, 

 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. d) Zásad hospodárenia a 
nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod nehnuteľného majetku mesta na 
iný účel, o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov; iným 
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účelom je skutočnosť, že sa jedná o prevod priľahlého pozemku k pozemkom vo vlastníctve žiadateľa, 
v dôsledku zmeny projektu osadenia stavby bytového domu a priľahlých odstavných plôch, 

        v celosti do výlučného vlastníctva kupujúceho:  
 

DSK Real s r.o., so sídlom  Agátova 3406/7A,  Bratislava - mestská časť Dúbravka 841 01, IČO:  52 
086 364,           

 
 Kúpna cena:   45,10 €/m2  pozemku 
 
 Za podmienok:  

• správne poplatky, spojené s prevodom vlastníctva, bude znášať kupujúci  
• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Z 13 prítomných 12 ZA. 1 SA ZDRŽAL. Konštatujem, že návrh nebol 
schválený (pozn. bola potrebná 3/5 väčšina všetkých poslancov).   
 
 
K bodu 6.3/ 
Odkúpenie bytu č. 10 nachádzajúceho sa na 2. podlaží v bytovom dome súp. č. 
1789 na Mládežníckej ulici č. 6 v Brezne od predávajúceho Nataša Gábrišová, 
bytom Brezno           
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Poprosím uviesť materiál.  
 
Mgr. Vladimír Šiška, odbor právny  majetkový 
Ďakujem. Dobrý deň všetkým. Mesto Brezno prijalo ponuku pani Gábrišovej na odpredaj 
v poradí už, myslím, že je to 43 alebo 44 byt z celkového počtu 63 bytov. Sú tu štandardné 
podmienky. Kúpna cena je dohodnutá na 14 500 € s tým, že pani Gábrišová do dňa 
uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečí vysporiadanie všetkých záväzkov, ukončenia všetkých 
faktických užívacích vzťahov, vysťahovania prípadných nájomcov a byt bude bez tiarch.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  
  
I/  Berie na vedomie  
  
ponuku Nataše  Gábrišovej, nar.:, bytom : Brezno, na odpredaj  bytu č. 10, vo vchode číslo 6, na 2. p. (vrátane 
podielu priestoru na spoločných častiach, spoločných zariadeniach a  na príslušenstve bytového domu ako  aj  
spoluvlastníckeho  podielu k pozemku, na ktorom je bytový dom postavený) v bytovom dome s. č. 1789, 
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nachádzajúcom sa  na Mládežníckej ulici v Brezne, postavenom na pozemku – parcela reg. C-KN č. 1982,  v kat. 
území Brezno, obec Brezno, vedeného Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 5359 
v prospech Nataši Gábrišovej, vlastnícky podiel 1/1, 
 
II/       Schvaľuje 
  
v súlade s § 3 ods. 1 písmeno a) v spojení s § 4 ods. 2  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
Brezno v nadväznosti na § 5 zákona 182/1993 Zb. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov a v nadväznosti 
na § 588 zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník uzatvorenie kúpnej zmluvy o prevode vlastníctva bytu 
(vrátane podielu priestoru na spoločných častiach, spoločných zariadeniach a  na príslušenstve bytového domu  
ako  aj  spoluvlastníckeho  podielu k pozemku, na ktorom je bytový dom postavený) medzi  zmluvnými 
stranami : 
  
Predávajúci: 
Meno a priezvisko : Nataša  Gábrišová,   
Trvale bytom : Brezno, 
Narodená :  
a 
 
Kupujúci: 
Mesto Brezno 
Sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 
IČO:  00 313 319 
Zastúpený: JUDr. Tomáš Abel, PhD. – primátor mesta  
 
Predmet prevodu: 
 
- byt č. 10, na 2. p., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý  je postavený na pozemku, parcele 

KN – „C“ č. 1982, na  Mládežníckej ulici   v Brezne, 
 
- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve bytového domu 

súp. č. 1789  o veľkosti  1704/212764, 
 
- spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1704/212764 k pozemku, parcele KN – „C“    č. 1982, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere  618m2  
 
v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV 
č. 5359 v prospech Nataši Gábrišovej, vlastnícky podiel 1/1 
 
Kúpna cena :    14 500,00  eur   
 
Za podmienok: 

- splatnosť kúpnej ceny bude do 30 dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy 
- predávajúci do dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečí vysporiadanie všetkých záväzkov spojených  

s vlastníctvom a užívaním bytu č. 10, ktorý je predmetom prevodu predávajúci sa zaväzuje uhradiť všetky 
prípadné  oprávnené nároky a pohľadávky tretích osôb, ktoré preukázateľne vznikli do dňa prevodu 
vlastníckeho práva k predmetu prevodu a  ktoré si tretie  osoby uplatnia po uzatvorení kúpnej  zmluvy voči 
mestu Brezno 

- predávajúci do dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečí ukončenie  nájomných alebo iných faktických 
užívacích vzťahov a vysťahovanie nájomcov, resp. všetkých fyzických osôb z bytu, ktorý sú predmetom 
prevodu 

- predávajúci je povinný odovzdať predmet prevodu kupujúcemu zbavený akýchkoľvek tiarch, vecných 
bremien, záložných práv, resp.  iných práv tretích osôb, okrem záložného práva zriadeného v prospech 
kupujúceho ako oprávneného a zákonného záložného práva podľa § 15 zákona č. 182/1993 Z. z. 
o vlastníctve bytov a nebytových priestorov 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti bude znášať kupujúci 
 
Pozn.: uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona o ochrane osobných údajov 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie:  Z 13 prítomných 13 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 101/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
K bodu 6.4/ 
Zrušenie uznesenia MsZ mesta Brezna č. 9/2020 zo dňa 12.02.2020  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči.  
 
Mgr. Vladimír Šiška, odbor právny a majetkový 
Uznesením č. 9/2020 MsZ na svojom zasadnutí schválilo uzatvorenie zmluvy o budúcej 
zmluvy o zriadení vecného bremena medzi mestom Breznom ako povinným vecného bremena 
a spoločnosťou Rolta ako oprávneným. Budúce vecné bremeno malo spočívať v uložení 
kanalizačnej prípojky, uložení spevnených plôch na zaťaženom pozemku vo vlastníctve 
mesta, len spoločnosť Rolta prejavila záujem po schválení uznesenia a pred uzatvorením 
zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena aj o odkúpenie zaťaženého pozemku. 
Následne mesto Brezno vyhlásilo OVS na predaj pozemkov na Staničnej ulici. Predmetom 
súťaže boli tri pozemky samostatné a prístupová cesta, ku ktorej sa súťažili spoluvlastnícke 
podiely. Spoločnosť Rolta sa prihlásila do súťaže a vysúťažila pozemok aj spoluvlastnícky 
podiel k prístupovej ceste, ktorý predstavoval ten zaťažený pozemok. Tým pádom došlo 
k splynutiu práva a povinností v jednej osobe na časti tohto pozemku. Čiže zanikol záväzok. 
A ten druhý dôvod, prečo nemôžeme uzatvoriť zmluvu o budúcej zmluve a teda ani konečnú 
zmluvu o zriadení vecného bremena je ten, že spoluvlastnícky podiel zaťaženého pozemku 
vysúťažili aj tretie osoby, ktoré sa prihlásili do súťaže a teda nie je možné uzatvoriť zmluvy 
o zriadení vecného bremena na spoluvlastnícky podiel. Ten povinný musí byť vlastníkom 1/1. 
Takže toto je dôvod pre zrušenie uznesenia. V tejto chvíli uznesenie je nesplniteľné. Takže to 
je dôvod.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 
končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
 

I/ Zrušuje 
Uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno  č. 9/2020 zo dňa  12.02. 2020   
v celom rozsahu 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.   
 
Hlasovanie: Z 13 prítomných 13 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  102/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 6.6/ 
Žiadosť Silvie Eremiášovej o poskytnutie 1-izb.nájomného bytu na Hlavine č. 15  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči. 
 
Mgr. Vladimír Šiška, odbor právny a majetkový 
Žiadateľka pani Eremiášová je vdova, je matkou 4 detí, je momentálne bez prístrešia, 
nepracuje, je poberateľkou vdovského a sirotcovského dôchodku a toto je vlastne dôvod, 
prečo požiadala o nájom 1-izb. bytu. Návrh uznesenia je pripravený na schválenie a to 3/5 
väčšinou všetkých poslancov, nakoľko sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa, ktorým je 
tá skutočnosť, že sa jedná o živiteľa rodiny s deťmi, ktorého momentálna životná 
a ekonomická situácia neumožňuje riadne zaradenie do poradovníka žiadateľov o byt 
a pridelenie bytu podľa VZN č. 4/2012. Predmetom nájmu by bol 1-izb. byt na Hlavine 
a doba nájmu 1 rok, výška nájmu 51,05 €/mesiac bez služieb spojených s užívaním bytu.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Komisia sociálna? Čiže toto odporúčate. Otváram rozpravu, nech sa páči, 
kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/       Berie na vedomie 
          Žiadosť Silvie Eremiášovej o poskytnutie jednoizbového nájomného bytu na Hlavine           
 2105/15 

 
II/  Rozhoduje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
 
že sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa podľa VZN § 16 bodu 5, ktorým je tá skutočnosť, že sa 
jedná o živiteľa rodiny  s deťmi, ktorých momentálna životná a ekonomická situácia neumožňuje riadne 
zaradenie do poradovníka žiadateľov o byt a pridelenie bytu podľa VZN č. 04/2012 o hospodárení 
s bytmi a obytnými miestnosťami v zariadeniach určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta.  

 
III / Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
nájom  
nehnuteľného majetku mesta Brezna 
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Ø Nájomný jednoizbový byt na Hlavine 2105/15 
 
pre nájomcu:  Silvia Eremiášová  

bytom Brezno, 977 01  Brezno, 
účel nájmu:  riešenie bytového problému pre živiteľku rodiny s deťmi  
doba nájmu:  doba určitá 1 rok   
výška nájmu:  suma  51,05 EUR/ za mesiac  bez služieb 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  103/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
K bodu 6.7/ 
Žiadosť Milana Celana o nájom nehnuteľného majetku mesta Brezna, 1-izb. byt 
v Brezne na ulici ŠLN, byt č. 7         
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči. 
 
Mgr. Vladimír Šiška, odbor právny a majetkový 
Pán Celan pracuje ako sanitár v Nemocnici s poliklinickou, momentálne nemá kde bývať 
a preto požiadal mesto o nájom 1-izb. bytu. Jedná sa o 1-izb. byt na ulici ŠLN. Návrh 
uznesenia je taktiež pripravený na schválenie a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
ktorým je tá skutočnosť, že sa jedná o nájomcu, ktorý mestu Brezno poskytuje všeobecné 
prospešné služby. Jedná sa o poskytovanie zdravotnej starostlivosti tým, že pracuje 
v Nemocnici s poliklinikou. Predmet nájmu je 1-izb. byt a na ulici ŠLN. Doba nájmu 1 rok, 
výška nájmu 116,04 €/mesiac bez služieb.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
 
Mgr. Daniel Struhár, poslanec 
Ja sa len chcem spýtať, či tento byt je práve na tento účel v podstate vyčlenený, ako sme sa 
dohadovali. Vieme, že máme proste.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Tak to išlo aj cez komisiu, tak určite sa tým zaoberali. Tam asi meníme zdravotníka za 
zdravotníka. Ale dávame na to pozor, aby to bolo v poriadku, tak, ako sme sa aj bavili. Ešte 
niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 
návrh na uznesenie.  
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Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/  Berie na vedomie 
          

Žiadosť Milana Celana o nájom nehnuteľného majetku mesta Brezna – 1-izbový byt 
v Brezne na ul. Štvrť Ladislava Novomestského 1230/8A, byt č. 7 

 
II/  Rozhoduje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
 
že sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa podľa VZN §16 bodu 5, ktorým je 
skutočnosť,  že sa jedná o nájomcu, ktorý v meste Brezne poskytuje všeobecne 
prospešné služby – poskytovanie zdravotnej starostlivosti – pracuje v Nemocnici 
s poliklinikou Brezno, n. o. 
 

III/ Schvaľuje  
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
nájom  
nehnuteľného majetku mesta Brezna - nájomný 1-izbový byt v Brezne na ul. Štvrť 
Ladislava  Novomestského 1230/8A, byt č. 7 
Nájomca:  Milan Celan  
účel nájmu:  riešenie bytovej situácie 
doba nájmu:  doba určitá, 1 rok   
výška nájmu:            116,94 EUR/ za mesiac  bez služieb 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu, 
nech sa páči.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 104/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 6.8/ 
Schválenie uzatvorenia zmluvy o zriadení vecného bremena medzi mestom 
Breznom ako oprávneným z vecného bremena a NsP Brezno ako povinným 
z vecného bremena          
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči.  
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Mgr. Vladimír Šiška, odbor právny a majetkový 
Ďakujem. Ako všetci vieme, mesto Brezno je investorom stavby Futbalového ihriska 
s umelou trávou v lokalite Banisko. Nemocnica s poliklinikou je vlastníkom pozemku. Jedná 
sa o novovytvorenú parcelu nachádzajúcu sa vedľa parkoviska, číslo parcely je 630/44. Tento 
pozemok je situovaný tak, že je súčasťou prístupovej cesty k uvedenej stavbe futbalového 
ihriska, čiže zmyslom a účelom uzatvorenia takejto zmluvy o zriadení vecného bremena je 
zabezpečenie prístupu zo strany mesta Brezno k predmetnej stavbe. Ak sa pýtate, prečo sme 
nepristúpili k odkúpeniu alebo k inej forme majetkovo-právneho vysporiadania sa, je to ten 
dôvod, že tento pozemok je prioritným majetkom. To je majetok štátu, ktorý vložil do 
neziskovej organizácie a majetkové dispozície s týmto pozemkom sú obmedzené ako 
najvýhodnejšia forma po prekonzultovaní s vedením nemocnice a je teda toto vecné bremeno. 
Takže vecné bremeno bude spočívať v neobmedzenom vstupe, prechode, vjazde, prejazde 
oprávneného z vecného bremena a osôb ním určených, a uložení spevnených plôch. Bude 
bezodplatné, keďže mesto Brezno je aj jedným so spoluzakladateľov NsP a pravidelne 
prispieva na chod nemocnice. Bude zriadené in rem a oprávnenú nehnuteľnosť sme 
zadefinovali ako pozemok pod stavbou futbalového ihriska.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/    Schvaľuje 
        
uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č.40/1964 Zb.  Občiansky 
zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania s  majetkom Mesta Brezna medzi 
zmluvnými stranami : 
 
Mesto Brezno, IČO: 00 313 319,  sídlo : Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, štatutárny orgán  : 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta,  (oprávnený z vecného bremena) 
 
a 
 
Nemocnica s poliklinikou Brezno, n.o.,  IČO: 31 908 969, sídlo :  Banisko 273/1, 977 01 Brezno,  
štatutárny orgán  : Ing. Jaroslav Mačejovský, - riaditeľ, (povinný z vecného bremena) 
 
Vecné  bremeno  spočíva  v  časovo  neobmedzenej  povinnosti povinného z vecného bremena  strpieť  na  
zaťaženom   pozemku  :  - novovytvorená parcela reg. C-KN č. 630/44, druh pozemku : zastavaná plocha a 
nádvorie, o výmere 209 m2, vytvorená geometrickým plánom č. 36639729 - 295/2021,  ktorý vyhotovila SAJ 
ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO : 36639729, sídlo : Židlovo 3, 977 01 Brezno,  odčlenením   
od pozemku  -  parcela  reg. C-KN  č. 630/1, druh pozemku : zastavaná plocha a nádvorie, o  výmere  58168 m2,  
v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná v katastri nehnuteľností na LV č. 1432 v prospech 
Nemocnice s poliklinikou Brezno, n.o., vlastnícky podiel 1/1,  v celom rozsahu jeho výmery  
 

a) neobmedzený   vstup,  prechod pešo, vjazd a  prejazd oprávneného  z  vecného  bremena ako aj osôb, 
ktoré  s jeho súhlasom užívajú vecné bremeno cez zaťažený pozemok  

b) uloženie spevnených plôch a v neobmedzenom rozsahu  vstup a prechod peši, vjazd, prejazd, výjazd 
vozidlami, mechanizmami oprávneného z vecného bremena a ním poverených osôb, v súvislosti s 
rekonštrukciou, modernizáciou, resp. inými stavebnými úpravami, terénnymi úpravami, ako aj  na účely 
opráv, údržby, kontroly stavby  spevnených plôch  a v akýchkoľvek iných prípadoch vyvolaných ich 
prevádzkovou potrebou,  
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c) zdržanie sa zásahov do stavby  spevnených plôch,  neuzatvárať  bez predchádzajúceho písomného 
súhlasu oprávneného z vecného bremena zmluvu s treťou osobou, ktorej predmetom by bolo užívanie 
pozemku pod spevnenými plochami, 

 
Vecné  bremeno  sa  zriaďuje  bezodplatne  
 
Za podmienok : 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  vecného bremená do katastra 
nehnuteľností, bude znášať  oprávnený z vecného bremena 

- vecné bremeno sa  zriaďuje   ako vecné právo, in rem,  
- vecné bremeno sa  zriaďuje v prospech vlastníka nehnuteľnosti - pozemok : novovytvorená parcela 

reg. C-KN č. 642/6, druh pozemku : ostatná plocha, o výmere 10096 m2, vytvorená geometrickým 
plánom č. 36639729 - 132/2021,  ktorý vyhotovila SAJ ZEMEMERAČSKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., 
IČO : 36639729, sídlo : Židlovo 3,      977 01 Brezno 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 13 ZA. ZDRŽAL SA 1. Konštatujem, že návrh bol 
schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  105/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 6.9/ 
Vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezno v správne TS Brezno za 
prebytočný, schválenie výpožičky pre futbalový klub Brezno    
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladá riaditeľ, nech sa páči.  
 
Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS mesta Brezno 
Dobrý deň. V prvom rade ide o vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezno v správe TS 
za prebytočný. Jedná sa o časť priestorov v tribúne futbalového štadióna o rozlohe necelých 
30 m2, za účelom prenajatia, resp. dania do výpožičky futbalového klubu Brezna. Jedná sa 
o osobitný zreteľ, nakoľko je to výpožička nebytových priestorov slúžiacich poskytovateľom 
sociálnych, školských, zdravotníckych, kultúrnych a iných verejnoprospešných služieb. 
Zároveň žiadosť schválenia výpožičky pre futbalový klub Brezno. Žiadateľ Futbalový klub 
Brezno požiadal o výpožičku časti nebytového priestoru na futbalovom štadióne v Brezne. 
V súčasnosti TS nevyužívajú daný majetok, ani ho neplánujú využívať. Takže neni problém 
z našej strany tento majetok prenajať.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam 
návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
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Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Vyhlasuje pre účel dočasného užívania nehnuteľný majetok mesta Brezno a to :   
 
-  časť nebytového priestoru o výmere podlahovej plochy 29,32 m², vymedzeného ako miestnosť č. 201, na 
prvom  nadzemnom podlaží  v objekte : stavba - TRIBÚNA ŠPORT. ŠTAD.  súpisné číslo 1221, orientačné 
číslo 1, postavená  na parcele reg. C – KN č. 692/1, nachádzajúca sa  na Ulici Fraňa Kráľa, v kat. území Brezno, 
obec Brezno, vedená Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 2351 v prospech mesta 
Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 
 
za prebytočný. 
 
II/ Schvaľuje 
 
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov analogicky s použitím § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí a  § 3 ods. 2 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno výpožičku 
nehnuteľného majetku mesta Brezno a to : 
 
-  časť nebytového priestoru o výmere podlahovej plochy 29,32 m², vymedzeného ako miestnosť č. 201, na 
prvom  nadzemnom podlaží  v objekte : stavba - TRIBÚNA ŠPORT. ŠTAD.  súpisné číslo 1221, orientačné 
číslo 1, postavená  na parcele reg. C – KN č. 692/1, nachádzajúca sa  na Ulici Fraňa Kráľa, v kat. území Brezno, 
obec Brezno, vedená Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 2351 v prospech mesta 
Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

 
pre vypožičiavateľa :  Futbalový klub Brezno, Fraňa Kráľa 1, 977 01 Brezno, IČO: 42 301 386 
 
doba výpožičky : 3 roky 
 
účel výpožičky : podpora rozvoja  záujmovej činnosť detí, mládeže a dospelých 
 
za podmienok : vypožičiavateľ bude uhrádzať náklady spojené  s výpožičkou (energie a služby). 
 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa, analogicky  podľa § 28 ods. 2 písm. f) Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta Brezno, ktorým je tá skutočnosť, že sa jedná o výpožičku nebytových 
priestorov slúžiacich  poskytovateľom sociálnych, školských, zdravotníckych, kultúrnych a iných 
verejnoprospešných služieb  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  106/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
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K bodu 7/ 
Informatívna správa o výsledku hospodárenia oblastnej organizácie cestovného 
ruchu Región Horehronia, združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie za 
rok 2020            
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predloží pani riaditeľka Šajgalíková. Nech sa páči obidve správy, aj za pani riaditeľku 
Ridzoňovú. 
 
Mgr. Kristína Šajgalíková, riaditeľka Región Horehronie 
K 31.12.2020 mal Klaster Horehronie spolu viac ako 30 členov. V tomto roku nám už 
vstúpilo takmer 10 členov a spolu mal OOCR a Klaster Horehronie 18 a 29 členov. Stále sa 
rozrastáme a to nielen o samosprávy, ale aj podnikateľské subjekty, či už sú to menšie 
podnikateľské subjekty, ako sú prevádzky a zariadenia rôzne, najmä čo sa týka nových 
produktov, ktoré ponúkame ako sú Horehronské cyklodreziny alebo náš portál 
cyklo.horehronie.sk, kde ponúkame našim členom zaradenie sa do rezervačného systému na 
požičiavanie napr. bicyklov. Zrealizovaných aktivít v roku 2020 sme mali celkový rozpočet 
272 710 €, z čoho 163-tisíc tvorili členské vklady a poskytnutá dotácia vo výške 108 870 €. 
Na marketing a propagáciu sme investovali najväčšiu čiastku, viac ako 50 %, ale podporili 
sme aj naše TIC. Pod našu správu už patrí okrem Breznianskeho centra aj v Bystrej 
informačné centrum. Ak ste sa boli pozrieť, tak Breznianske infocentrum prešlo 
revitalizáciou, rovnako v tomto roku aj Bystrianske, kde budeme otvárať aj kaviareň. Do 
Breznianskeho vás rovnako pozývame, v tomto roku sme tu zriadili aj oddychovú zónu 
v interiéri s fotostenou. Sú tu nové produkty. V koláčovom grafe vidíme, že sme rovnako 
investovali aj do voľnočasových aktivít, v rámci ktorých sme usporiadali ešte v minulom roku 
v podstate podujatia ako sú Krnačky, Bomburové slávnosti v spolupráci s mestom Breznom, 
stredoveké slávnosti a iné podujatia. Ale rovnako sme podporili aj prepravné služby z mesta 
Brezna a to podpora cyklobusov, v lete tour busov, ale aj cyklobusov so sprievodcami. 
Spravujeme niekoľko webových stránok. Hlavnou je stále horehronie.sk, ale aj subdomény 
ako cyklo.horehronie.sk, konferenciehorehronie.sk, card, kde máme vlastné kartový systém, 
ktorý je už onlinový, ekologický. Tzn. že nevydávame každému karty, môžu si ich zakúpiť za 
zvýhodnenú cenu u ubytovateľov, ktorí odvádzajú daň za ubytovanie svojim obciam, čiže 
našim členským obciam, ale aj v TIC alebo na obecných úradoch našich členov. Novinkou 
v minulom roku bola turistika.sk a tak isto eshop, ku ktorému sa vrátime. Regionálny produkt 
Horehronie je novinka, ktorú sme zaviedli v roku 2019. V súčasnosti máme už 37 nových 
produktov. Sú to nielen ubytovacie zariadenia, služby, ale aj produkty, Breznianske 
mliekarne, destilárky Brezna a iné, ktoré predávame v obidvoch našich TIC, čo je novinka aj 
pre Breznianske. Môžeme ísť ďalej. Takto vyzeralo slávnostné odovzdávanie certifikátov 
v minulom roku. V roku 2019 to bola premiéra v synagóge v Brezne a v tomto roku nás to 
ešte len čaká. V rámci marketingu a propagácie sme sa okrem tlačovinám, medializácii 
venovali aj rôznym infocestám, napr. s medializovanými manželmi Bartálošovcami, ktorí 
navštívili región Horehronie počas 4 dní a odprezentovali na svojich portáloch, čo pekné tu 
máme. Jedinečné a nové sú Horehronské cyklodreziny, ktoré sa nám podarilo v tomto roku 
spustiť. V minulom roku bohužiaľ stáli z dôsledku novelizácie zákona, ktorá sa nám podarila 
až v septembri s účinnosťou od decembra. Čo je také dôležité, tie Horehronské cyklodreziny 
otvorili ako produktovú líniu nielen u nás na Horehroní, ale na celom Slovensku, keďže 
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dopravný prostriedok ako taký bol schválený. V rámci noviniek sme vynovili a revitalizovali 
aj záhradu v spolupráci s Lesmi mesta Brezno a podnikateľmi mesta v našom informačnom 
centre v Bystrej. A v rámci noviniek pre mesto Brezno sme zriadili aj novinku a to je 
destilárbus so sprievodcom, kde sa vyberáme do miestnej destilérky so sprievodcom na 
ochutnávku regionálnych produktov. To bude prebiehať aj v tomto roku každý týždeň 
a rovnako na objednávky ako v pravidelných termínoch. Minulý rok nás postihlo aj táto 
nepríjemná pandémia, ale popasovali sme sa s ňou v spolupráci s našimi členmi a mestom 
Breznom. Podporili sme našich členov, ale aj rôzne pamiatky germicídnymi žiaričmi, ale tak 
isto spoločnými plexisklami, rúškami Horehronie a inými doplnkami, ktoré nám umožnili 
otvoriť, či už to boli nejaké pamiatky alebo zariadenia, včas. TIC mesto Brezno, ako som 
spomínala, prešiel tak isto revitalizáciou. Spustili sme tu konečne komisionálny predaj 
regionálnych produktov, čiže nemáme plné sklady nepotrebného tovaru. Sme flexibilní, máme 
nové propagačné materiály, ktoré sme vám na ukážku aj doniesli. Sú to tipy na výlety 
v Brezne, tak isto sú to nové produkty so sprievodcom s Bomburom. V minulom roku sme 
usporiadali tak isto so sprievodcom mestom i návštevu Breznianskej veže, ktorú využilo tak 
možno na 50% turistov, ale najmä domácich obyvateľov, ktorí sa mohli pozrieť do tejto veže. 
V tomto roku by sme radi sprístupnili, alebo plánujeme sprístupniť druhú vežu a to je 
v evanjelickom kostole. A hlavnou činnosťou aj v tomto roku bol regionálny eshop, ktorý 
spravuje naše TIC v Brezne a tak sme podporili predaj regionálnych produktov, ktoré máme 
najmä v našom TIC aj prostredníctvom eshopu, teda onlinového predaja, čím sme podporili 
nielen predaj TIC-u počas pandémie, kedy sme boli zatvorení, ale najmä aj našich 
regionálnych výrobcov, ktorí nemohli navštevovať rôzne podujatia, jarmoky a iné možnosti 
predaja. Okrem dotácie z Ministerstva dopravy sme využili aj podporu BBSK. Napísali sme 
viac ako 15 žiadostí, z ktorých nám niektoré prešli, niektoré nie. Z tých najvýznamnejších 
bolo schválenie regionálnych stánkov pre mesto Brezno a tak sme usporiadali niekoľkokrát aj 
regionálne trhy mesta Brezna. V rámci plánu činností na tento rok máme schválenú dotáciu, 
resp. celkový rozpočet viac ako 400 000 €, z toho polovica tvorí v podstate dotácia 
s Ministerstva dopravy, polovica členské príspevky, ktoré budú venované tak isto na aktivity 
v cestovnom ruchu. Z nich najvýznamnejší podiel má opäť marketing a propagácia, 
medializácia, tlač nových propagačných materiálov, ale aj nové produkty, ktoré zavádzame. 
Ďalej je to podpora činnosti TIC-ov a v tomto roku pokračujeme najmä infraštruktúrou. 
Všetko, čo sme ušetrili počas iných podujatí alebo počas skibusov, ktoré neboli realizované, 
sme investovali v tomto roku do vytvorenia novej infraštruktúry, doplnkovej infraštruktúry, 
interaktívnych panelov, chodníkov, náučných, cykloturistických a iných. Takto sme otvorili 
jeden aj v minulom roku ešte. No a v rámci teda spomínaného plánu činností v tomto roku sú 
pre mňa dôležité najmä interaktívne prvky na týchto náučných chodníkoch. Rozdelili sme 
tento rozpočet do všetkých subdestinácií, tzn. Brezno, Čierny Balog, Vrchy, Šumiac, Telgárt, 
ale aj Dolné Horehronie. Rovnako sme členom rozvojovej organizácie BBSK, ktorý nás 
podporuje každoročne čiastkou 37 500 € a tú predkladáme každoročne pre naše 
predstavenstvo, rovnako aj správu BBSK, rozvojové zámery. V tomto roku boli schválené 
Horehronský expres, Koburgovská železná cesta Horehroním, Hucovská magistrála, rozvoj 
vodáckeho turizmu, obnova cyklotrás, ale aj turistických trás. Z nich najmä tá Hucovská 
magistrála, ktorá bude jediná konská trasa na Slovensku. A rovnako obidva expresy, ktorý 
jeden sa vydáva z Brezna na Horehron, druhý na Zbojská. Horehronský expres teda bude 
jazdiť v pravidelných termínoch aj počas tejto letnej sezóny. Samozrejme, domáci, ale aj 
turisti majú regionálnu zľavu s našou kartou Horehronie card. No a medzi inými rozvojovými 
zámermi, ktoré sa tento rok schvaľovali, bolo aj zriadenie nového TIC v Brezne, priamo na 
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železničnej stanici, takže tu čakáme na rozhodnutie správnej rady BBSK, kde by sme mali 
zriadiť aj požičovňu elektrokolobežiek a iných služieb doplnkových pre turistov, ale 
i domácich hostí. Ďakujem vám za pozornosť. Ak máte ešte nejaké otázky.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre, ďakujem veľmi pekne, dobre sa to počúva. Ako ste mohli vidieť, kolegyne, kolegovia, 
za ten rok zase máme viacero noviniek. Ja som veľmi rád, že zavádzame nové produkty 
nielen v celom regióne, ale aj v meste. Bolo to spomenuté a pani riaditeľky aj ostatné dievčatá 
robia naozaj kus dobrej práce. Takže veľmi pekne ďakujem celému tímu za mňa, za mesto 
a verím, že aj za kolegov. A ak budeme takto pokračovať, tak myslím si, že naozaj cestovný 
ruch bude významných segmentom aj zamestnávateľom v regióne, takže tešíme sa z toho. 
Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, ak budete mať nejaké otázky do rozpravy, otváram 
rozpravu, nech sa páči.  
 
Jozef Tokár, poslanec 
Ďakujem za slovo. Buď som dobre nepostrehol alebo som postrehol, je tam propagácia 
destilátov, čiže ste sa zúčastnili nejakej propagácie destilátov, čiže aj alkoholu? Bol tam, 
myslíte alkohol? Pretože mne sa to nepáči.  
 
Mgr. Kristína Šajgalíková, riaditeľka Klaster Horehronie 
Ďakujeme za pripomienku. Je to produkt, ktorý prezentujeme výhradne pre dospelých. 
V podstate regionálny alkohol získal aj regionálnu značku Horehronia, pretože splnil všetky 
body, aby držal túto značku. A preto sme sa rozhodli podporiť aj miestnych producentov, ako 
aj Brezniansku mliekareň, tak aj regionálnu Destilérku, a priviesť návštevníkov priamo, aby 
sa pozreli, ako prebieha celá táto výroba a ochutnali aj destiláty naše miestne. Tak ako bývajú 
vínne cesty v iných častiach regiónoch Slovenska, tak my sme sa rozhodli práve pre takúto 
cestu.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Podporujeme to, čo je typické a je to miestny produkt. Tak isto ako akýkoľvek iný, s tým, že 
sa dodržiavajú všetky pravidlá, ktoré s tým súvisia. A keďže dostali aj regionálnu značku, ja 
v tom nevidím absolútne žiadny problém. Ani doteraz nikto s tým žiadny problém nemal. Ale 
však názor môžeme mať rôzny. To je absolútne v poriadku. Ešte niekto ďalší do rozpravy? 
Ak nie, rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

Informatívnu správu o činnosti a hospodárení OOCR Región Horehronie a združenia 
cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2020 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte 
o návrhu.  
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Hlasovanie: Zo 14 prítomných 13 ZA. ZDRŽAL SA 1. Konštatujem, že návrh bol 
schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  107/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
K bodu 8/ 
Informatívna správa o výsledku hospodárenia Stredoslovenskej vodárenskej 
spoločnosti            
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladá generálny riaditeľ. Ten sa ospravedlnil z rokovania. Otváram rozpravu, nech sa 
páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 
komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.   
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

Informáciu predstavenstva spoločnosti Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s 
Banská Bystrica o výsledkoch podnikateľskej činnosti a o stave majetku za rok 2020 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  108/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 

 
K bodu 9/ 
Informatívna správa o činnosti Združenia obcí Ekológ za rok 2020 
K bodu 10/ 
Informatívna správa o činnosti spoločnosti Sekológ s.r.o. Brezno za rok 2020 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Poprosím pána riaditeľa Čecha.  
 
Mgr. Branislav Čecho, riaditeľ Sekológ 
Dobrý deň prajem. Ďakujem za slovo. Ja som tu dnes na reparáte, čo sa týka tej správy. 
Účtovné veci, boli vo výročnej správe, čo sme mali minulý mesiac a z vašej strany bola taká 
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požiadavka, že by ste to chceli mať nejaké zamerané na tú štruktúru spoločnosti. Áno, je to 
tak, nedostávate sa s tým dennodenne do nejakého kontaktu ako starostovia, ktorí sú, alebo 
zastupujú obce v tomto združení. Tak som vám poslal takúto informatívnu správu o činnosti 
aj za združenie obcí Ekológ aj za Sekológ, s.r.o., kde sú tak jemne alebo úplne naznačené aj 
tie vlastnícke vzťahy, ako to je. Neviem, ono asi nemá význam, aby som to celé čítal, je to 7 
strán alebo koľko. Určite to máte prečítané, len ak by ste sa chceli ešte niečo spýtať ako 
doplňujúce veci, ktoré som tam poprípade zabudol a budem vedieť odpovedať, tak vám rád 
odpoviem.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ak sa budú kolegyne, kolegovia pýtať. Nech sa páči, otváram rozpravu.  
 
Ing. Miroslav Fašang, poslanec 
Pán kolega, myslím, že reparát ste zvládli dobre. Táto správa dala nám obraz, ďakujem vám, 
lebo mnohým boli tie vzťahy nejasné, nakoľko sú komplikované a týkajú sa viacerých obcí, 
čiže vnieslo to viac svetla do celej tej problematiky. Čiže myslím si, že správa je vypracovaná 
dobre a predstavujem si, že každý rok by sme ju mali v takejto podobe. Ďakujem vám veľmi 
pekne.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam 
návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.   
 
Návrhová komisia predniesla k bodu 9/ návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia Združenia obcí EKOLÓG za rok 
2020 

 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  109/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
Návrhová komisia predniesla k bodu 10/ návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti SEKOLÓG s.r.o. Brezno 
za rok 2020 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  110/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 11/  Rôzne 
 
K bodu 11.1/ 
Návrh na poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2021    
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania MsÚ zastúpený vedúcou.  
 
Ing. Ružena Šefranková, odbor ekonomiky a financovania 
Dobrý deň. Ako prvý predkladáme návrh na poskytnutie dotácie pre hokejový klub Brezno. 
Hokejový klub podal žiadosť v lehote podľa VZN. My sme na ekonomickom vyhodnotili 
a spracovali túto žiadosť. Samozrejme, že komisia športu prerokovala túto žiadosť 
a odsúhlasila, lebo navrhuje 18 000 € pre hokejový klub. Samozrejme sa jedná o finančné 
prostriedky z rozpočtu schválenej dotácie pre šport na rok 2021. Z mojej strany všetko.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
 
Ing. Miroslav Fašang, poslanec 
Komisia prerokovala dotácie tak pre účely športu, účely kultúry a tak isto pre nemocnicu 
a všetky odporúča schváliť.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.   
 
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/  s c h v a ľ u j e    
     poskytnutie dotácií na rok 2021 pre účely športu nasledovne 

Hokejový klub Brezno                                                                     18 000,00 EUR          
        - účelovo určené na :  
          Výchova a vzdelávanie hokejovej mládeže, podpora hokejových talentov  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Z 13 prítomných 13 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  111/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
K bodu 11.2/ 
Návrh na poskytnutie dotácie pre účely kultúry      
 
Ing. Ružena Šefranková, odbor ekonomiky a financovania 
Žiadosti boli podané samostatne. Dychový orchester ohľadne 50. výročia založenia dychovej 
hudby požaduje dotáciu, ktorá bola prerokovaná aj v komisii pre kultúru a navrhujú schváliť 
vo výške 1 300 €. Samozrejme je to z rozpočtu schválených dotácií pre rok 2021 pre kultúru. 
A Envirofilm tour, oni podali žiadosť. V prvom kole nebola schvaľovaná, lebo bola zaradená 
do dotácií primátora, ale nakoľko sa jedná o poskytnutie dotácie súvisiace s kultúrnou 
činnosťou, bola preradená do kultúrnej komisie, ktorá túto žiadosť schválila a navrhuje 
dotáciu vo výške 300 € poskytnúť. Z mojej strany všetko.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/  s c h v a ľ u j e    
     poskytnutie dotácií na rok 2021 pre účely kultúry nasledovne: 
 
1. Občianske združenie Dychový orchester mesta Brezno            1 300,00 EUR          
    - účelovo určené na :  
      Realizáciu Slávnostného koncertu pri príležitosti 50. výročia založenia Dychovej hudby  
      Mostárenka                                                                                            1 300,00 EUR 
     
2. MFF Eko, s,r,o,                                                     300,00 EUR 
    - účelovo určené na : 
       Realizáciu projektu Ekotopfilm –  Envirofilm TOUR                          300,00 EUR  
       
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
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K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  112/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
 
K bodu 11.3/ 
Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta pre NsP Brezno     
 
Ing. Ružena Šefranková, odbor ekonomiky a financovania 
NsP Brezno doručila žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na obstaranie projektovej 
dokumentácie na realizáciu stavebného diela s názvom „Stavebné úpravy – pracovisko MR“. 
Túto žiadosť zaraďujeme v zmysle § 7 odst. 2 nakoľko sme zriaďovateľom alebo jeden zo 
zriaďovateľov nemocnice, čiže ide to kus v inom režime. Jedná sa o príspevok kapitálový 
v tomto prípade a jeho výška je 21 480 €. Nemocnica má uzavretú zmluvu objednávku so 
Zdravoprojektom a táto dotácia bude použitá na obstaranie projektovej dokumentácie 
súvisiacej s rekonštrukciou pracoviska MR v NsP Brezno.   
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne, ja len ozrejmím, kolegyne, kolegovia, že tak ako sme sa už bavili o MR 
v našej nemocnici, tak toto bude ďalší krok, ktorým sa k tomu priblížime. Podstatnou vecou 
pre nás je, pre tých, ktorí ste neboli na pracovnom stretnutí, že sme dostali súhlas 
z Ministerstva zdravotníctva na zriadenie MR, resp. jej prevádzku, čo je, poviem, asi ten 
najdôležitejší krok z toho všetkého. A samozrejme teraz nás čaká veľa práce, aby sme to 
urobili čím skôr. Plán je tento rok. Ak sa nám to podarí, tak výrazným spôsobom zase 
v službách pre obyvateľov, nielen mesta, ale celého Horehronia posunieme vpred. S tým, že 
my sme prerokovali aj niektoré veci týkajúce sa fungovania niektorých pracovísk, aj teraz 
s generálnym riaditeľom Železiarní Podbrezová. Bol so mnou na stretnutí aj pán poslanec 
Ianecsko. Dnes tu nie je síce, ale myslím, že to bolo celé v pozitívnom duchu a tie plány, 
ktoré máme a chceme v najbližšej dobe realizovať, naozaj našu nemocnicu môžu posunúť na 
zase lepšiu úroveň. A verím, že potom to ocenia aj naši obyvatelia. Takže robíme len to, čo 
sme sa už bavili viackrát. Ideme v tom, robíme všetky úkony, ktoré sú potrebné a toto je jeden 
z nich. Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči.  
 
Július Obernauer, poslanec 
Ďakujem pekne za slovo. Ja by som sa len chcel opýtať, ako sa k problematike Breznianskej 
nemocnice stavajú okolité obce, lebo viem, že Podbrezová Brezno dáva a spomenul si, pán 
primátor, že naozaj slúži táto nemocnica pre obyvateľov celého Horehronia. Takže či sa rieši 
aj cez ZMOS čosi alebo či sa aj okolité obce nejak pripájajú k týmto.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Áno, zapájajú sa viacerí. Postupne, poviem, všetci. Taká je aj všeobecná dohoda z posledného 
zasadnutia ZMOS. Však tam niektorí kolegovia aj boli. Takže bola aj táto téma rozoberaná 
a poviem tak, že aj ostatní si uvedomujú starostovia, starostky, že jednoducho mnohé veci sú 
spoločné a brané. Samozrejme, my sme zriaďovateľ, oni nie sú v tejto pozícii, ale snažím sa 
ich zapájať a zapájajú sa. Čiže povedali sme si aj nejaký kľúč, kto ako sa bude zapájať, akým 
finančným obnosom. Dali sme to na obyvateľa, takže mnohí už prispeli a tieto peniaze rovno 



  29 z 40 

 

chodia samozrejme na účet nemocnice. Bolo im trošku, poviem, treba poradiť, akou formou, 
či cez dotácie alebo formou príspevku, ale toto sme si všetko vydiskutovali. Takže ja verím, 
že sa zapoja nakoniec všetci. Ale je jednoznačná zhoda, že vítajú tieto projekty a pokiaľ im to 
samozrejme aj zastupiteľstvá schvália, tak sa budú do toho zapájať. To bolo viac-menej 
jednohlasne. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 
komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/  s c h v a ľ u j e 
    
    poskytnutie   dotácie    z   rozpočtu   mesta   Brezna   Nemocnici s poliklinikou Brezno, n.o. 
    so   sídlom   Banisko 273/1,  977 01  Brezno   vo   výške 21 480,00 EUR účelovo určené na  
    zakúpenie   „Projektovej     dokumentácie     na    realizáciu   stavebného   diela   s   názvom 
    „Stavebné úpravy-Pracovisko MR“ NsP Brezno, n.o.“  
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  115/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 11.4/ 
Návrh zápisu do kroniky mesta Brezna za rok 2020     
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladá aj spracovala materiál pani doktorka Štulrajterová, mestská kronikárka. Nech sa 
páči, máte slovo.  
 
PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 
návrh zápisov prerokovali všetky komisie, ktorým bol materiál zaslaný na prerokovanie 
v apríli. Mali svoje pripomienky. Týkali sa doplnenia informácií, resp. opravy nejakých 
textov. Som pochopiteľne všetkým vďačná. Všetky pripomienky z komisií boli akceptované 
a návrh zápisu do mestskej kroniky bol podľa ich pripomienok upravený. Z hľadiska obsahu, 
resp. obsah mestskej kroniky za rok 2020 ovplyvnila pochopiteľne pandémia, ktorá zasiahla 
do spoločenského aj verejného života vo všetkých oblastiach. Tzn. tomuto bol prispôsobený 
i obsah i z hľadiska toho, že vlastne takáto pandémia nebola zaznamenaná v kronikách ešte 
nikdy. I napriek tomu, že začiatkom 19. storočia pandémia u nás bola, ale nebola 
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zaznamenaná v archívoch ani v kronikách. Takže dostali sme v podstate aj podnet 
z Národného osvetového centra, ktoré je metodickým orgánom pre všetkých kronikárov 
Slovenska, aby sme sa tejto problematike pandemickej situácii venovali tohto roku, resp. 
v minulom roku, podrobne. Veľmi podrobne. Národné osvetové centrum ako metodický 
orgán usporiadalo v roku 2020 až 21 viacero stretnutí. Online stretnutí, webinárov, ktoré boli 
veľkým prínosom určite pre všetkých kronikárov a nakoniec aj pre mňa. I napriek tomu, že 
robím tú kroniku už dlhšiu dobu. Dozvedela som sa mnoho nových vecí alebo podnetov alebo 
pripomienok. Tzn. že v tomto roku aj už za rok 2020 by som chcela, aby tieto nové poznatky 
ovplyvnili aj formu kroniky. Budem vďačná, keď sa nám podarí do príloh kroniky dostať, do 
príloh kroniky, tzn. ako súčasť kroniky na zviazanie, ktorý bude deponovaný v Horehronskom 
múzeu, dostať aj originálne, resp. prílohy, ktoré majú informačnú a dokumentačnú hodnotu. 
Teda okrem textu budú dotvárať informácie z histórie v tom ktorom roku. Súčasťou 
samozrejme, ale to bývať každý rok, bude aj sprievodná dokumentácia, tzn. fotografie, 
plagáty, ktoré sa v súčasnosti dokumentujú a archivujú formou v elektronickej podobe. Tzn. 
že sa nevytláčajú, nie v printovej, ale teda v elektronickej podobe. Takže tým sa bude 
postupne obsah kroniky aj forma kroniky trošku prispôsobovať a určite tie prílohy, ktoré 
verím, že v spolupráci s pracovníkmi MsÚ dáme dokopy aj za tento aj za minulý rok, tak 
obohatia obsah kroniky a pomôžu v budúcnosti. Možno to ocenia o 10, o 20 rokov nejaké 
generácie. To je asi všetko.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
 
Ing. Miroslav Fašang, poslanec 
Ja si myslím, že je na mieste sa poďakovať pani kronikárke za jej poctivú prácu a veľmi 
kvalitne pripravené podklady. Všetci sme si to prešli a myslím si, že tak dobre pripravená 
kronika bude mať veľkú výpovednú hodnotu aj pre ďalšie generácie. Takže v mene všetkých 
poslancov, i vedenia mesta, vám ďakujem.  
 
Július Obernauer, poslanec 
Ja som chcel tak isto vysloviť poďakovanie, ale aj zároveň jednu prosbu, alebo opýtať sa, či 
by to bolo možné. Spomína sa v kronike, že fotografie sú súčasťou, že pokiaľ dostávame 
kroniku k nahliadnutiu, či by bolo možné pre budúcnosť aj tie fotografie v elektronickej 
podobe dať.  
 
PhDr. Anna Štulrajterová mestská kronikárka 
archivované v Horehronskom múzeu budú pochopiteľne. A ako prezenčná výpožička, tzn. 
v Horehronskom múzeu je možné mať k dispozícii tieto fotky.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
 je to ako príloha, áno?  
 
PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 
Áno, teda sprievodný dokumentačný materiál. Áno.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ale tak ako, chceme to vidieť.  
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Ing. Miroslav Fašang, poslanec 
Myslím, že kolega sa pýtal, že predtým, než to ide do finálnej tlače na schvaľovanie, aby bola 
tá dokumentácia fotografická, ktorá ide k tomu. Čiže keď nám to posielate v apríli kroniku 
ako textovú časť, či by bolo možné aj tú prílohu, fotografie, zaslať.  
 
PhDr. Anna Štulrajterová mestská kronikárka 
No, možno, že je to veľký súbor, ale pochopiteľne, že možno že to má 2 giga.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Tak dá sa to cez úschovňu poslať alebo inou formou.  
 
PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 
Určite áno. A ten sprievodný dokumentačný materiál bude zaevidovaný v texte. Tzn. 
sprievodný dokument, fotografie v elektronickej podobe, č. 14 – 19 atď. To je ešte ďalší 
proces, ktorý náš čaká.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 
komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie a ďakujem veľmi pekne aj za nás.   
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ schvaľuje 

Návrh zápisu do mestskej kroniky za rok 2020 
 
II/ ukladá 
 PhDr. Anne Štulrajterovej, kronikárke mesta Brezna 

• Po upravení textu o pripomienky poslancov a archivovaní sprievodnej 
dokumentácie zabezpečiť zviazanie kroniky a jej uloženie do Horehronského 
múzea 

• Zabezpečiť zverejnenie zápisu mestskej kroniky  za rok 2020 na webovej 
stránke mesta 

 
III/ odporúča  
 primátorovi mesta 
 zabezpečiť zdigitalizovanie najstarších zväzkov kroník mesta 
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  113/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
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K bodu 11.5/ 
Konanie vo veci porušenia povinnosti podľa ústavného zákona 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladá pán poslanec Strmeň ako predseda komisie pre ochranu verejného záujmu.  
 
Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 
Komisia na zasadnutí prehodnotila všetky podania kolegov poslancov, čo sa týka 
majetkových podaní aj daňových podaní. Pán kolega Janko Maruškin v stanovenej lehote 
nepodal ani jedno z týchto dvoch podaní. Preto komisia v zmysle ústavného zákona musela 
pristúpiť k tomuto rozhodnutiu a podáva teda MsZ na posúdenie návrhu komisie pre 
nezlučiteľnosť funkcií, povinnosti pri výkone, atď. verejného funkcionára. Čiže sú tam, isto 
ste čítali tento bod, pretože nestretávame sa často s týmto. Nemáme z toho ani radosť, ale 
vravím, v zmysle zákona sme takto konať museli. Zastupiteľstvo má možnosť zobrať na 
vedomie a uložiť komisii vypracovať uznesenie, kde teda uloží finančnú pokutu za porušenie 
zákona kolegovi Jankovi Maruškinovi, ktorá je teda minimálne mesačný plat, teda mesačná 
odmena mestského poslanca MsZ mesta Brezno. Čiže to je jedna z možností. A druhá 
z možností je, že zastupiteľstvo môže zvážiť a nemusí prijať túto alternatívu. Môže tento 
návrh aj zrušiť. Čiže nech sa páči. Možno že ešte Jano Maruškin by sa mohol vyjadriť k tomu.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne za uvedenie. Nech sa páči, môžeš, pán poslanec.  
 
Ján Maruškin, poslanec 
Dobrý deň, ďakujem za hlas. Tak v podstate z mojej strany som si vedomý toho porušenia, ale 
nebolo to zámerné, bolo to len z toho titulu, že som naozaj zaneprázdnený v tej práci a nie 
všetko sa mi vždy podarí na čas. Určite nebol zámer to vlastne zanedbať. Z mojej strany 
všetko.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Dobre. Ďakujem pekne. Nech sa páči, budeme hlasovať o alternatíve 1, berie na vedomie 
a ukladá v bode 1. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Berie na vedomie 

vyjadrenie poslanca mestského zastupiteľstva Jána Maruškina k začatému konaniu, zo dňa 26.05.2021, 
za nesplnenie si povinnosti odovzdať oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov 
podľa čl. 7 ods. 1 ústavného  zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov v znení neskorších  predpisov. 

 
II/ Ukladá 

Komisií pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov pripraviť na 
schválenie do najbližšieho zastupiteľstva 
 
rozhodnutie vo veci nesplnenia si povinnosti podľa čl. 7, ods. 1 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 
verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov voči poslancovi Mestského zastupiteľstva 
mesta Brezna Jánovi Maruškinovi 
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Hlasovanie: Zo 14 prítomných 13 ZA. ZDRŽAL SA 1. Konštatujem, že návrh bol 
schválený.  
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 11 4/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
K bodu 11.6/ 
Podanie žiadosti o NFP na realizáciu projektu „Občianska poriadková služba 
v Brezne 3“            
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Predkladám ja, spracoval odbor riadenia projektov zastúpený pani vedúcou. Nech sa páči, 
uviesť materiál.  
 
Mgr. Milada Medveďová, odbor riadenia projektov 
Dobrý deň prajem všetkým. Vážený pán primátor, vážené poslankyne, poslanci, predložili 
sme vám tento návrh na podanie žiadosti o NFP na realizáciu projektu „Občianska poriadková 
služba v Brezne“. Ide už v podstate o tretie pokračovanie tohto projektu. Ja sa v prvom rade 
chcem ospravedlniť, že ste podklady nedostali s ostatnými materiálmi, ale výzva vyšla len 
pred niekoľkými dňami a len minulý týždeň bol realizovaný seminár k podmienkam výzvy. 
Keďže uzávierka prvého hodnotiaceho kola je 26.07. a uznesenie zastupiteľstva je 
nevyhnutnou prílohou, museli sme to spraviť takto narýchlo. Stručne poviem o čo ide. 
V podstate aktivity a činnosti členov občianskej poriadkovej služby zostávajú nezmenené. 
Pribúdajú len aktivity z tzv. zeleného aspektu. Tzn. opatrenia, ktoré prispievajú k ochrane 
životného prostredia. Ja som vám ich tam vypísala. Z nich musíme vybrať tie, ktoré budeme 
vedieť určite splniť. Čo sa týka členov občianskej poriadkovej služby, počet zostáva 
nezmenený, bude ich 10. Zabudla som povedať, že do výzvy sa môžu prihlásiť len mestá 
a obce, ktoré v súčasnej dobe majú uzatvorenú a platnú zmluvu o NFP. Toto mesto Brezno 
spĺňa, pretože v rámci tohto projektu končia pracovné zmluvy koncom tohto mesiaca, čiže 
k 30.06. Výzva umožňuje plynulé pokračovanie tohto projektu, takže pracovné zmluvy budú 
dodatkami predĺžené od 01.07.2021 a uzatvárané na 15 mesiacov, tak ako to je maximum, 
ktoré výzva umožňuje. Do oprávnených výdavkov patria mzdy, tzn. celková cena práce 
všetkých 10 členov na celých 15 mesiacov a 20% paušál, ktorý je určený na ostatné výdavky. 
S tým pokrývame oblečenie, obuv a všetky ostatné prostriedky ochranné aj pracovné, ktoré 
členovia OPS potrebujú k výkonu svojich činností. Takže podľa tohto sme napočítali, že 
oprávnené výdavky budú vo výške 160 079,40 €. Z toho výška NFP bude niečo cez 152tisíc 
a spolufinancovanie mesta vo výške 8-tisíc a nejaké drobné. Do návrhu uznesenia presnú 
sumu neuvádzame podľa inštrukcií zo seminára, pretože vieme, že minimálna mzda alebo 
výška minimálnej mzdy môže byť upravovaná a toto sa môže v priebehu realizácie projektu 
zmeniť. Ešte jedna podstatná informácia. Zmluvy budú od 01.07. a celý tento rok 2021 budú 
hradené z prostriedkov mesta, pretože ten refund bude prichádzať až budúci rok. Takto si to 
stanovil riadiaci orgán z dôvodu vysokej pracovnej vyťaženosti. Nestihnúť všetky veci 
spracovať, takže refundácie budeme riešiť aj na budúci rok. To len upozornenie, aby sme 
vedeli, že polroka budeme musieť financovať z vlastných zdrojov. Z mojej strany asi všetko. 
Ak máte otázky, nech sa páči.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 
rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
 
Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 
I/ Súhlasí 
 
1. s realizáciou projektu „Občianska poriadková služba v Brezne – III.“  v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci; 
 
2. s predložením žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

„Občianska poriadková služba v Brezne – III.“ realizovaného v rámci výzvy č. OPLZ-
PO8-2021-1, ktorého ciele sú v súlade s platným Územným plánom mesta Brezna 
a platným Programom rozvoja mesta Brezna;  

 
3. so zabezpečením povinného spolufinancovania projektu, t. j. vo výške minimálne 5%  

celkových oprávnených výdavkov z rozpočtu mesta; 
 
4. so zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu 

realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa a to z rozpočtu mesta; 
 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  
 
Hlasovanie: Zo 14 prítomných 14 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  
 
 
K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č.  116/2021, ktoré je neoddeliteľnou 
súčasťou zápisnice. 
 
 
 
K bodu 11.7/ 
Ústna informácia predsedov komisií MsZ mesta Brezna o činnosti komisií 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ak máte záujem niekto informovať o činnosti, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
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K bodu 12/ 
Otázky poslancov mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej organizácie, náčelníka 
MsP a riaditeľa Lesov          
 
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči, môžete.   
 
Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 
Ďakujem za slovo. Pán riaditeľ TS, vďaka za zástavku v križovatke Krátka ulica a Dolná 
ulica. Interiér je spravený, ešte by som poprosil, keby sa našlo trochu času aj tú konštrukciu 
natrieť a ošetriť, aby nám to nezhrdzavelo a tak isto strechu. Ďakujem.   
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Tam ideme robiť aj to stojisko, pán riaditeľ, lebo ty si to chcel, pán poslanec, predtým 
v minulosti.  
 
Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 
Stojisko áno, ale už som to vravel veľa rokov dopredu. Áno, aj stojisko.   
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Hej, len teraz sa bude robiť, všade budeme robiť.  
 
Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 
Môže sa to aj popri tom spojiť, samozrejme.  
 
Mgr. Pavel Ambros, poslanec 
Ja by som sa chcel opýtať pána riaditeľa TS, resp. vedenia mesta, že či sa neuvažovalo 
v súvislosti s kosením trávnatých pozemkov alebo lúk, niečo podobné ako býva v zime, 
adopcia chodníkov, tak adopcia trávnatých plôch. Myslím si, že je to dosť technicky náročné 
a vždy sú s kosením nejaké problémy.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Môžeme to zvážiť, len poviem tak, že tí starší poslanci, čo ste, pamätáte si, že sa kosilo 
dvakrát do roka a dnes kosíme päť a viackrát. Takže ako zase poviem, všade anglický trávnik 
nebudeme mať. A keď ja sa pýtam kolegov v iných mestách, tak tí kosia dvakrát do roka 
a vybavené. Či sa ľudia sťažujú alebo nesťažujú. My kosíme päť a viackrát každú jednu 
plochu, ktorú máme v správe.  
 
Mgr. Pavel Ambros, poslanec 
Ako to neni sťažnosť.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ako môžeme to zvážiť, možno by to bolo poviem, aj ekonomickejšie v konečnom dôsledku. 
Len neviem, či sme už  niečo také neskúšali. Voľačo sa mi marí. Či nie, s kosením? Ale hej, 
ešte za riaditeľa Lukáča. A že to nemalo veľký úspech, že sa nám až tak veľa ľudí 
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neprihlásilo. Na dohodu sme brali. Ale môžeme skúsiť, lebo o koscov máme núdzu, pokiaľ 
viem, čo sme sa posledne bavili, lebo sme to riešili. Toto, čo ty hovoríš, že máme málo ľudí 
na tieto sezónne práce. Takže poprosím ťa, pán riaditeľ. Skúsme, ak by bol záujem, spravme 
takú výzvu. Najprv pripravme, že za akých podmienok, potom by sme si to odsúhlasili 
a uvidíme, že či bude záujem o to. Môžeme aj tak aj seniorov, len viem, že vtedy sme  mali 
problém s tým, že tí ľudia nemali, oni musia mať nejaké školenie, bezpečnosť práce a tieto 
veci. A viem, že na toto sme narazili, že s týmto sme mali nejaký problém. Lebo musíme ich 
s ochrannými pomôckami, poučenie, neviem čo všetko. Ale skúsme. Pozri si to prosím ťa aj 
legislatívne, že či to bude v poriadku a môžeme vyskúšať, ak by to bolo lepšie.  
 
Július, Obernauer, poslanec 
Ja by som sa chcel poďakovať pánovi riaditeľovi TS a samozrejme aj pracovníkom za 
odstránenie tých stromov, ktoré naozaj vyzerali veľmi nebezpečne pri televízore. Tam sa 
kopala kanalizácia, bol narušený koreňový systém absolútne. Takže ďakujem, že sa to 
promptne vyriešilo, že sa nikomu nič nestalo. Ďalej by som chcel, teraz neviem, či mesto, či 
TS, ale pred týždňom aj niečo som mal rozlúčku s manželkou po viac ako roku. Niesli sme 
urnu. Neviem si predstaviť, keby sme truhlu niesli, či vôbec tým chodníkom by sa dalo prejsť. 
Na starom cintoríne chodníky sú naozaj v stave, že by si zaslúžili asi dôkladnú opravu ak nie 
generálku. A sú to priestory, ktoré naozaj sú často navštevované, aby k niečomu nedošlo. 
Ďalšiu vec, ktorú by som sa chcel opýtať, viem, že to už je v rozpočte a tri roky sa o tom 
bavíme, práve pred činžákom ČSA 40 až 62 stále nie je svetielko. Býva tam 180 domácností. 
To je malá dedina. Je to tam nebezpečné. Chodník je v katastrofálnom stave. Takže znovu 
pripomínam, urgujem. A chcem sa tak isto obrátiť aj na otázku ohľadom Margitinho parku, či 
tam bude zavedený, či sa počíta s kamerovým systémom, lebo najmä vo večerných hodinách 
sa tam stretáva kadekto. Ale naozaj musím pochváliť, že veľa rodín s deťmi tam chodia, takže 
ak by sa tam dalo ešte doplniť nejaké prvky, najmä pre malé deti, lavičiek je tam dosť, ale 
možno nejaká šmýkačka, hojdačka, niečo jednoduché. Určite by to naši občania privítali. 
Ďakujem pekne.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem. Odpoviem ja. V podstate osvetlenie máme riešené v rámci projektov, čiže tam 
nevidím problém aj teraz súčasne, čo sme spracovali projekty, tak je to tam. Čo sa týka 
chodníka, ten je myslím zaradený. Máme v asfaltovačke. Takže v podstate to vás len 
informujem, že obstarávanie nám zrušili napriek tomu, že sme to vysúťažili za menej ako 
polovicu. Tam sú tie obstarávacie sumy 1 620 000 € sme vysúťažili za 790 000 €, ale 
v podstate zmenili metodiku, Úrad verejného obstarávania, v tom, že nemôžeme si zadávať 
žiadne podmienky na kvalitu a ja neviem, postavenie uchádzačov. S tým, že oni chcú 
podporovať malé a stredné podnikanie. To neviem, ako budú realizovať zákazky za milióny 
euro, ale dobre. Ale v podstate rešpektujeme to, budeme vyhadzovať znovu to obstarávanie 
s minimálnymi zmenami, ale predsa len s nejakými. Takže hneď, ako sa to obstará, 
predpokladám na jeseň, to asfaltovanie spravíme. Dúfam, že za takú cenu, ako sme to aj teraz 
vysúťažili, lebo to bolo veľmi priaznivé pre nás. A čo sa týka Margitinho parku, tak tam určite 
sa musíme nejako prispôsobiť. Je to zase nejaký nový projekt. Vidíte, že ľudia sa tam hádžu 
do tej vody a najviac, čo ma teší, samozrejme, aj vás určite, že tam je kopec ľudí počas celého 
dňa, hlavne rodiny s deťmi. Budeme si tam musieť nastaviť nejaký režim, čo sa týka 
kamerového systému. Zároveň vás aj informujem, využijem to, preto som si zobral aj slovo, 
informujem vás, schválili nám ten projekt, ktorý sme schvaľovali zhruba rok dozadu a to je 
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moderné technológie, kde v rámci toho máme nastavený aj kamerový systém takmer v celom 
meste. Takže schválili nám skoro milión. A pani vedúca Medveďová bola strašne rada. Za to 
sa usmievam, lebo máme na realizáciu ďalší miliónový projekt. Ako, samozrejme sme aj radi, 
lebo nie až tak veľa miest bolo úspešných v tejto výzve. A jednoducho v rámci tohto 
poriešime určite aj Margitin park, takže s kamerovým systémom počítame, lebo ten je tam 
nevyhnutý viac-menej, lebo väčšina tam bude ľudí sa správať ako má, ale budú aj takí, ktorí 
sa tam tak správať nebudú. Ale je to pekné. Tak ako sme mali obavy o to, ako to bude 
vyzerať, ako to bude pôsobiť na ľudí, tak ten ohlas je zatiaľ veľmi dobrý. To ste si mohli 
všimnúť aj na sociálnych sieťach. Dobre. 
 
Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 
Ja by som mala otázku na riaditeľa TS. Ja v prvom rade by som sa chcela poďakovať, že tohto 
roku sa kosilo alebo sa kosí častejšie, ako to bolo iné roky, ale ozvali sa obyvatelia 
z niektorých sídlisk, že tá pokosená tráva tam zostala niekoľko dní nakope a bolo to dosť také 
nepríjemné pre alergikov alebo keď napršalo, že to začalo hniť. Tak či by sa to nedalo nejak, 
neviem. Možno, že je to zabezpečené tým, že je málo, alebo že to vzniklo tým, že máme málo 
zamestnancov, že skôr odpratávať tú pokosenú trávu. Ďakujem.  
 
Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS 
Tak dobrý deň ešte raz. Začnem od konca. Pani poslankyňa Štugnerová. Je to zapríčinené 
tým, že naozaj je málo aktivačných pracovníkov, ktorých využívame na tieto veci. Včera 
prišli traja. A tých koscov aj tie stroje sú, len treba po nich hrabať. Zmenili sme teraz trošku, 
že to, čo bolo pokosené, tak kosíme to druhýkrát. Ako poviem, že aby sme to hrabali do tých 
veľkých kosačiek. Čiže to, čo bolo aj, Krčulova ulica takto, tak už je to pohrabané.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Prepáč, k tým aktivačným ja len doplním, že tých aktivačných sme niekedy mali 50 – 70.  
 
Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS 
Viac, aj 300 bolo.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ale dnes to je úplne iné. Ako tí ľudia využívajú systém PN, tým, že v podstate sa hodí na PN 
na viac ako, koľko je to 30 dní, tak sa už nemusí zúčastňovať. Tí ľudia to vedia, riešia to 
takýmto spôsobom a tým pádom my prichádzame o ruky, ktoré by nám pomohli aspoň 
v takýchto pomocných prácach. Takže je to dosť zlé, čo sa tohto týka. Riešili sme to teraz aj 
na ZMOSe to bolo viackrát spomenuté. Bude sa musieť s tým vysporiadať legislatíva, lebo už 
tí ľudia, ktorí sa majú zúčastňovať tých aktivačných prác, tak vedia, ako to obísť. Je to tak 
proste. Nech sa páči, pokračuj.  
 
Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS 
Pán poslanec Obernauer. Čo sa týka chodníkov v starom cintoríne, tam už viem, že je niečo 
v projekcii. Aj schody aj chodníky, aby sa to dalo do poriadku. Nie je to tam jednoduché, lebo 
ten cintorín je tak členený, že nedá sa tam jednoducho spraviť chodník. Pán poslanec Ambros, 
adopcia chodníkov. Už aj ja som s tým bol oslovený, takže pripravíme nejaký návrh, aby bol 
schopný, aby ľudia sa o to chytili. Pán poslanec Strmeň, ako bolo povedané. Stojisko bude 
v blízkej dobe postavené a tým pádom aj zastávku dáme ešte viac do poriadku.   
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ďakujem pekne.  
 
 
K bodu 13/ 
Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna    
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  
 
Jozef Tokár, poslanec 
(nezr.) včera na stretnutí, ale myslím, aj niektorí viacerí poslanci. Ja som sa chcel preto 
spýtať, či bude nejaké stretnutie s poslancami, lebo sa hovorilo v júni alebo v júli, že budeme 
ohľadom tých obvodov, ktoré akcie sa budú robiť, ktoré sa budú vylučovať, priority, aby sme 
si stanovili. A či to bude po obvodoch, či po poslancoch alebo všetci sa stretneme, lebo 
nakoľko situácia ako stále viem, že je taká, aká je, ceny stavebných prác išli hore a možno aj 
pôjdu hore. Niektoré práce sa možno budú musieť pozastaviť alebo posunúť alebo čo. Tak 
dvoma vetami aspoň.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Včera sme už o tom hovorili.  
 
Jozef Tokár, poslanec 
Ale niektorí neboli, tak veľa.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Včera sme už o tom hovorili, že v podstate budeme mať určite problém pri niektorých už 
vysúťažených zákazkách a firmy do nich nepôjdu. Konkrétne sa to týka jaslí, napr. 
Mazorníkovo. Zatiaľ. Takže, ale predpokladám, že tie problémy budú aj pri ďalších. Budeme 
musieť aktualizovať rozpočty, ale hlavne riadiace orgány ministerstiev sa budú musieť s tým 
vysporiadať. Ak máme ďalej čerpať eurofondy, lebo tá situácia nastala celým spektrom 
samospráv a verejnej správy. To som včera spomínal. A v podstate sú firmy, ktoré an blok 
rušia všetky zákazky, ktoré vysúťažili. Ako napr. aj Metrostav v našom prípade, že zrušil 8 
zákaziek v mestách, kde v podstate vysúťažil zákazky. Takže tento problém je, budeme to 
riešiť. Čo sa týka vás, tak ja sa s vami stretnem a možno po dvoch, po troch, alebo 
individuálne, aby sme si prešli veci. Myslím, že tú tému, ako si ja predstavujem, aby sme 
obsiahli, tak to nie je možné pri 20 ľuďoch, keď sem prídu. Takže individuálne si s vami 
prejdem vaše predstavy, požiadavky, vieme si povedať, kde sa stretávame a myslím, že to 
bude vo väčšine vecí. Takže takto si to predstavujem. V priebehu augusta, septembra by som 
to absolvoval so všetkými. Prispôsobím sa samozrejme aj vám podľa času. V júli nie. Máme 
dovolenku. Včera som hovoril. Od 01 do 20teho. Tak vás poprosím potom komunikovať veci 
s pani prednostkou, tá ma bude zastupovať v celom rozsahu. A po 20tom potom ja som 
v práci, ak by ste niečo chceli individuálne alebo vravím, už od augusta budem plánovať tie 
stretnutia s vami a potom na jeseň samozrejme budeme mať stretnutia aj s obyvateľmi. Ale 
doriešime všetky tie lokálne témy a to, čo sa týka aj vašich predstáv a návrhov a požiadaviek 
obyvateľov vo vašich obvodoch. Ak takto stačí.  
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Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 
Chcel som sa opýtať, pán primátor, na tie spoločensko-kultúrne väčšie akcie, ktoré sme mali 
plánované, teda ako slávnostné MsZ, Bomburove dni, Radvanský jarmok. Uvažujeme s tým 
ešte?  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Radvanský nemáme my.  
 
Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 
Ondrejský jarmok.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ale aj ten je dobrý.  
 
Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 
Uvažujeme s týmito akciami pre tento rok alebo ich presúvame na budúci rok? To je prvá 
a druhá. Chcel by som veľmi poďakovať vedeniu mesta, primátorovi aj prednostke za to, že 
konečne sa na Hornej Dolnej ulici začala stavba, o ktorú sme sa snažili hádam 8 rokov. 
Napriek tým bežným veciam, ktoré si vyžaduje stavebné povolenie, neni ich málo pre takú 
akciu, teda museli riešiť aj zložité medziľudské vzťahy, v ktorých sa osobne vedenie mesta, 
konkrétne pán primátor a pani prednostka angažovali a konečne sa so stavbou začalo. 
Odkanalizuje sa 11 rodinných domov, čím výrazne aj tá ekológia, životné prostredie dostane 
zadosťučinenie. Ďakujem.  
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ja ďakujem pekne. Tie kultúrne akcie samozrejme bude väčšina. Tie, čo si vymenoval, 
všetky, okrem Dní mesta, lebo tie sa nedali realizovať. Tam bola ešte podmienka v tom čase, 
že sme mohli mať len 250 ľudí na sedenie s rúškami a s testom, takže to nebolo absolútne 
vôbec realizovateľné. Plánujeme bohatý program na kultúrne leto. Každý týždeň máme 
nejaké podujatia, budú výstavy, teraz ste si mohli všimnúť, máme tu cechovú výstavu. Každý 
týždeň bude niečo aj na námestí na pozretie, bude výstava fotografií, malieb s tematikou 
Brezna, Horehronia atď. Takže stále niečo. Aj také tie stále expozície, budú aj kultúrne 
programy, koncerty, premietanie, no myslím, že je tam toho dosť. Bomburove dni budú. 
Chceme ich spraviť trošku také väčšie, tým, že sme nemali Dni mesta, budeme pozývať aj 
delegácie z partnerských miest. Samozrejme, závisí to aj od pandemickej situácie. Tomu sa 
stále prispôsobujeme, ale plán je taký, že aj delegácie pozveme, aj to trošku bude väčšie ako 
inokedy. Bude tam viac aktivít, budeme mať aj nové podujatia, ktoré si nespomínal, to vás len 
informujem. Budeme mať vínne podujatie, ale vínna cesta alebo neviem už, ako sme to 
nazvali, ale v podstate bude sa to týkať ochutnávok vína, jedál. To je také nové podujatie. To 
si zobral pod patronát pán zástupca Králik. Čiže však viete, prečo. To nemusím vysvetľovať. 
A tiež budeme mať slávnostné zastupiteľstvo, ktoré plánujeme na september. Myslím 12. 
septembra alebo tak nejak. Pardon. To je na moje narodeniny, tak 03. septembra, to je dobrý 
dátum. Čiže tam sa poďakujeme samozrejme tým, ktorí si to zaslúžia a nemohli sme to 
uskutočniť v januári. No a máme tam ešte také väčšie podujatie. Budeme mať aj tú in 
memoriam expres párty, či nie? Čo sa týka Jula Viršíka, však nemusím vysvetľovať, kto to je. 
Čiže budeme mať aj takéto podujatie. Samozrejme tam bude už taká tá modernejšia hudba, 
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ale aj oldies a tak. Pre všetky generácie. Je toho naozaj veľa. Máme program, treba si to len 
prečítať, naštudovať, prípadne sa spýtať v kancelárii primátora alebo Mirka Barana, ktorý 
v podstate všetky tieto podujatia zastrešuje. Ak ti stačí takto, pán poslanec. Ešte niekto ďalší 
s interpeláciou na mňa?  
 
 
K bodu 13 
Ukončenie zasadnutia MsZ         
 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Ja ešte využijem tento priestor. Veľmi rád by som zablahoželal nášmu kolegovi, Palkovi 
Kupcovi, narodila sa mu dcérka. Blahoželám mu, prajem veľa zdravia, samozrejme maličkej, 
maminke, celej rodine, nech sa mu darí a som rád, že pracuje na demografii mesta a ide 
príkladom ostatným obyvateľom. Takže dovoľ, Pali, aby som ti zagratuloval za nás všetkých 
a poprial všetko dobré.   
 
 
 
 
 
 
–––––––––––––––––––––––––                                                         
     JUDr. Tomáš Abel, PhD.,v.r.             Mgr. Zuzana Ďurišová,v.r. 
           primátor mesta              prednostka MsÚ  
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